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Szanowny Panie Prezydencie,
 
Na spotkaniu z 10.05.2019 Rady Dzielnicy Stodoły, padła prośba o rozwiązanie problemu deszczówki, która spływa z okolicznych dróg na ulicę
Rudzką z m.in. ulicy Czarnieckiego. Przykład ten jest o tyle istotny, że woda niesie ze sobą znaczące ilości piasku, który zatyka przydrożne
koryto, przez co woda płynie wraz z piaskiem na całej szerokości ulicy. Mieszkańcy podają, że rozwiązywanie dorywcze tej kwestii w postaci
przyjazdu RSK i oczyszczania koryta nie spełnia roli. Zaznaczają, że piasek w połączeniu z dużą ilością deszczówki może powodować realne
niebezpieczeństwo poruszania się tą drogą. Jedną z propozycji rozwiązania tego problemu jest budowa osadnika, do którego miałby wpadać
owy piasek, zaś RSK jedynie by ten osadnik oczyszczało. Proszę o stabilne rozwiązanie problemów ulicy Czarnieckiego oraz Polan w tym
zakresie zamiast dorywczego.
 
Z wyrazami szacunku,
Karol Szymura
Radny Miasta Rybnika
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